



9701 Las Tunas Drive • Temple City • California • 91780 • (626) 285-2171 Ext. 4030

[www.CamelliaFestival.org](http://www.CamelliaFestival.org)

Official Sponsor • City of Temple City

## **79th Temple City Camellia Festival Theme Contest**

**WIN A CHANCE TO RIDE IN NEXT YEAR'S PARADE!**

### **THEME CONTEST RULES**

1. Suggest a theme for the 79<sup>th</sup> Temple City Camellia Festival which will be held February 24, 25 & 26, 2023.
2. Contestant must be a student who resides within the boundaries of the City of Temple City OR within the boundaries of the Temple City Unified School District.
3. Maximum of five (5) entries per contestant.

**DEADLINE:** 6:00 pm on Monday, June 20, 2022

**JUDGING:** Division I - Age on June 20, 2022 – 5 years to 12 years  
Division II - Age on June 20, 2022 – 13 years to 18 years

**PRIZES:**

Theme Winner	\$100 Cash Prize and will ride in Camellia Parade
First Place	Each Division \$50 Cash
Second Place	Each Division \$25 Cash

***I believe the theme for the 79th Temple City Camellia Festival should be:***

**PLEASE PRINT**

NAME:

ADDRESS:

CITY:

TELEPHONE:

DATE OF BIRTH:

EMAIL:

SCHOOL:

GRADE:

PARENT NAME:

In case of duplication the first entry form submitted will be the winner.

**DO NOT RETURN THIS FORM TO YOUR SCHOOL**

All entries become the property of the Temple City Camellia Festival. Entries must be returned to the Camellia Festival Office in City Hall at 9701 Las Tunas Drive, Temple City, CA 91780, emailed to [CamelliaFestival1944@gmail.com](mailto:CamelliaFestival1944@gmail.com) or submitted online through our website [www.CamelliaFestival.org](http://www.CamelliaFestival.org).

**Deadline: 6:00 pm Monday, June 20, 2022**

The Temple City Unified School District is not an Official Sponsor of the Temple City Camellia Festival.

Distribution of material is provided as a community service.

The Temple City Camellia Festival is a 501(c)(4) Non-Profit Public Benefit Corporation.

ID #36-4793207



9701 Las Tunas Drive • Temple City • California • 91780 • (626) 285-2171 Ext. 4030

[www.CamelliaFestival.org](http://www.CamelliaFestival.org)

Official Sponsor • City of Temple City

## 天普市第 79 屆茶花節慶典主題競賽

競賽得主將在明年的茶花節慶遊行中有專車載行!

### 主題競賽規則

1. 為天普市在 2023 年 2 月 24、25 及 26 日所舉行的第 76 屆茶花節慶典建議一個主題。
2. 參賽者必須是居住在天普市內或天普市聯合學區轄區內的學生。
3. 每個參賽者最多只能提交 5 個參賽題目。

截止日： 星期一 2022 年 6 月 20 日傍晚 6:00

評選日： 第一組 - 在 2022 年 6 月 20 日這天的年齡在 5 至 12 歲之間  
第一組 - 在 2022 年 6 月 20 日這天的年齡在 13 至 18 歲之間

獎品： 主題獲獎者 \$100 現金獎品及在茶花節慶遊行中由專車載行  
二等獎 每組 \$50 現金  
三等獎 每組 \$25 現金

我認為天普市第 75 屆茶花節慶典的主題應該是：

請用英文正楷填寫 (PLEASE PRINT)

名字:

地址:  CITY:

電話:  生日:

電子信箱:

就讀學校:  年級:

家長名字:

如有重複的主題參賽，第一個遞交到市府的參賽者才會入選。

**請不要將此表格交回您孩子的學校**

所有上交表格均為茶花節慶委員會所擁有，請務必將表格交回天普市市政廳內的茶花節慶辦公室，地址如下：

9701 Las Tunas Drive, Temple City, CA 91780。也可將表格送至此電子信箱：[CamelliaFestival1944@gmail.com](mailto:CamelliaFestival1944@gmail.com) 或上網至 [www.CamelliaFestival.org](http://www.CamelliaFestival.org) 遞交。

**截止日：2022 年 6 月 20 日傍晚 6:00**

天普市聯合學區不是天普市茶花節慶的官方贊助單位，發行此傳單純屬為社區服務。  
天普市茶花節慶乃非營利組織。天普市茶花節慶是個 501(c)(4)非營利性公益機構。報稅 ID 為 36-4793207。